

各界助抗疫 捐贈獻愛心

「2019 冠狀病毒病」疫情於今年年初開始，並持續肆虐，受影響地區和確診個案不斷攀升，本會服務使用者及其照顧者為了基本的防疫需要，不僅要四處張羅口罩及防疫用品，而突如其來的額外防疫開支亦是一個沉重的生活負擔。有見及此，本會早前積極向各界募集資源及防疫物資，協助殘疾人士及其家庭抗疫，幸得不少合作伙伴、各界企業、團體及善心人士踴躍響應。本會於 2020 年 2 月 1 日至 7 月 31 日期間，一共獲贈 143,535 個外科口罩、1,675 個防疫包、1,276 支酒精搓手液 / 消毒噴霧及港幣 1,450,026 元捐款以購買防疫物資之用。所有物資已分發予本會服務使用者及其家庭。

本會感謝所有慷慨捐贈的關愛企業、團體及善長於疫情期間為殘疾人士及家庭送上的溫暖及支持，由於篇幅所限，致謝名單不能一一盡錄，請掃描右側二維碼 (QR Code) 查閱。



南區工商業聯合會
The Association of Industries and Commerce
of Hong Kong Southern District Limited



葵涌扶輪社
Rotary Club of Kwai Chung



新鴻基地產 (酒店業務部)
Sun Hung Kai Properties (Hotel Division)



東亞銀行
The Bank of East Asia



荃灣扶輪社
Rotary Club of Tsuen Wan

Love and donation from all walks of life in fighting COVID-19

Since early 2020, the COVID-19 pandemic has been widely spread all over the world with a rapid escalation in the number of confirmed cases. Due to shortage of supply, our service users and their caregivers had to run hither and thither so as to secure anti-epidemic materials with a high price. This unpredicted expenses causing a significant financial burden on the persons with disabilities and their families. Seeing these needs of our service users and their families, the Society had taken a proactive approach to raise masks, anti-epidemic materials and funds for them to combat the virus. With deepest gratitude, our call drew a hundred responses from various caring partners, enterprises, organizations and generous individuals. Starting from 1 February 2020 and up to 31 July 2020, a total of 143,535 pieces of surgical masks, 1,675 set of anti-epidemic kits, 1,276 bottle of hand sanitizers/disinfectant spray, and an amount of HK\$1,450,026 of cash donation were raised for the procurement of anti-epidemic materials for our service users and their family members. All of these anti-epidemic materials were promptly distributed to our service users and their families.

Taking this opportunity, we would like to acknowledge with our heartfelt thanks to all of the donations from caring companies as well as generous individuals for their kind support provided to the persons with disabilities and their families. Regrettably, we are unable to provide an exclusive list of acknowledgements here due to page limit. A full donation list can be found through scanning the QR code at the right-hand side.



UNIQLO



JOYCE Boutique



大航假期
Big Line Holiday



華懋集團
Chinachem Group